



Beste Mattenschippers,

De huidige situatie met betrekking tot het Coronavirus is sedert onze laatste nieuwsbrief eigenlijk alleen maar zorgelijker geworden.

Dit maakt dat de hoop, dat er op 24 april 2021 een Mattenschippersrace gevaren kan worden, een ijdele is.

Het betekent helaas dat er voor het tweede jaar op rij niet gevaren kan worden.

Door één van de deelnemers is de vraag gesteld of het een optie zou zijn deze editie van de Mattenschippersrace te verplaatsen naar september / oktober 2021.

Wij willen de vraag graag naar jullie doorspelen: Is er bij de deelnemende schepen animo om deze editie te verplaatsen naar genoemde periode?

Uiteraard wordt het ook dan weer afwachten hoe de omstandigheden zijn en zijn we gehouden aan eventueel dan geldende maatregelen.

Graag ontvangen wij een reactie.

Met vriendelijke groet,

Stichting Mattenschippersrace